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Fråga till Kommunstyrelsens ordförande Adam Reuterskiöld 

Vi ser gärna ett äldreboende centralt i Träkvista, men det av Trygghem skissade förslaget uppfyller 
inte de mest rimliga krav på storlek och behov av platser som Ekerö inom en snar framtid är i behov 
av. Trygghem kräver ca en miljon i ersättning för den skiss som presenterats.

Min fråga till dig Adam 

Fick Trygghem korrekt information om behovet av platser för våra äldre?

Om svaret är ja, är det då rimligt att vi ska ersätta Trygghem för ett förslag till äldreboende som vi 
inte beställt? 

Inger Andersen (S)


